

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN ISLAMIC BANK Date: 17-10-2024 12:08:10 PM Subject: End of service of a member of the senior executive</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الإسلامي الأردني التاريخ: 2024-10-17 12:08:10 PM الموضوع: انتهاء خدمة عضو ادارة تنفيذية عليا</p>
<p>Please be informed that His Excellency Mr. Dr. Muhammad Fahmy "Muhammad Khalil" Fahmy Al-Jabri, who works as the Head of the Support Services Sector at the Bank, has ended his services at the Bank as of 10/16/2024, due to reaching the mandatory retirement age</p>	<p>أرجو اعلامك بان سعادة السيد د./محمد فهمي "محمد خليل" فهمي الجعبري والذي يعمل بوظيفة رئيس قطاع الخدمات المساندة في البنك انتهت خدماته في البنك اعتبارا من تاريخ 2024/10/16م، وذلك لبلوغه سن التقاعد الوجوبي.</p>
<p>16-10-2024</p>	<p>16-10-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: mohammad muhanna</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mohammad muhanna</p>